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Protokół Nr 6/0012.2/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów 

z dnia 11 grudnia 2024 r. 
 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie. 
 
W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy 
Rady Gminy Boronów:  
 

1. Łukasz Pietruszka – przewodniczący komisji 
2. Serafin Mzyk – zastępca przewodniczącego komisji 
3. Irena Kozak –członek komisji 
4. Robert Kucharczyk - członek komisji 
5. Marek Mzyk – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Krzysztof Bełkot - wójt Gminy Boronów  
2. Ilona Robok – Przewodnicząca Rady Gminy  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 5/0012.2/2024 z dnia 26.11.2024r. 
4. Analiza gotowych projektów inwestycyjnych, nieujętych w budżecie na rok 2025 – 

omówienie terminów ważności, kosztów i sposobów ich finansowania. 
5. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok 
6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia 

Ad.1  
Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka przywitał uczestników posiedzenia i na 
podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad. 2  

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  

Ad.3 

Protokół nr 5/0012.2/2024 z dnia 26.11.2024r. przyjęto jednogłośnie i bez uwag. 

Ad.4 

Wójt Krzysztof Bełkot przedstawił opracowane do tej pory projekty drogowe które są gotowe 
i mają pozwolenie na budowę, bądź czekają na pozwolenie. 
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1. Budowa drogi ul. Leśnej z połączeniem do Dębowej Góry oraz nowym łącznikiem z 
drogą 907. 

2. Droga w centrum Grojca z centrum przesiadkowym z chodnikiem i oświetleniem. 
3. Budowa drogi od 3go Maja do ul. Różanej w Hucisku 

 

Następnie Wójt opowiedział o negocjacjach prowadzonych z ZIT (Zintegrowane Inwestycje 
Terytorialne), gdzie staramy się pozyskać środki na inwestycję w odnawialne źródła energii a 
projekt dotyczy budowy instalacji fotowoltaicznych z magazynami energii.   

Kolejnym zadaniem do wykonania jest rozbudowa instalacji wodno-ściekowej na ulicach – 
Rumiankowa, Sosnowa, Leśna.  

Ad.5 

Przedstawiono plan pracy komisji na rok 2025, uczestnicy przyjęli go bez zastrzeżeń. 

Ad. 6 

W sprawach różnych poruszono możliwości finansowania projektów z różnych programów 
zewnętrznych. 

Ad.7  

Przewodniczący Komisji Łukasz Pietruszka podziękował za udział w pracach Komisji  

i zamknięto posiedzenie.   

 

Przewodniczący Komisji 
                            

 

                                                                                                               Łukasz Pietruszka 


